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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

erí zgtt; L015 SZU T 1

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cildc (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012 . évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok benyújtani a Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI. 6 . )
Korm. rendelet 48 .* 5. és 13 . pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi
Erőforrások Minisztériumot vezet ő miniszterhez ,

„Hova járjanak afogyatékossággal élőgyermekek? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemrégiben jelent meg a Központi Statisztikai Hivatal (KSH) azon kiadványa, amely a
2011-es népszámlálás alapján mutatja be a fogyatékossággal élők helyzetét . Ebbő l többek
között az is kiderül, hogy a sérült kisgyermekeknek csupán 10 százaléka részesül
napközbeni ellátásban . A 2011 . évi népszámlálás szerint 5397 öt év alatti ,
fogyatékossággal él ő gyermek él Magyarországon . Az elmúlt években viszont a
kisgyermekek napi ellátását biztosító intézményekben 450 és 650 között volt a
fogyatékossággal élő gondozottak száma.
A kiadványban a szerzők is megállapítják, hogy az ellátáshoz való hozzáférésben jelent ő s a
területi eltérés . Budapesten az átlagot jóval meghaladó számban vannak speciáli s
csoportok, míg vidéken, különösen a kisebb településeken nehezen elérhető az ellátás .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :
• Milyen lépéseket tervez a kormány a fogyatékossággal él ő gyermekek nappal i

ellátásának fejlesztése érdekében ?
• Mit tesz a kormány azért, hogy csökkenjenek a hozzáférésben Iév ő

különbségek?
Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2015 . szeptember 10 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képvisel ő

(MSZP)
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